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 Corel PDF Fusion v1.11 Build 2012.04.05 | 278 Mb
برنامج فتح وتحرير وتعديل وتحويل ملفات PDF ومميزات عديدة


Corel PDF Fusion is a professional application designed to 
enable you to open, view, edit PDF files and convert various documents 
to PDF format. Boost your productivity with Corel PDF Fusion, an 
all-in-one PDF creator that lets you view files, plus assemble, edit and
 create PDFs. View more than 100 different file types just by dragging 
and dropping them into the Welcome Screen. Take pages from multiple 
files, including documents, spreadsheets and presentations, and combine 
them into a single PDF to share with anyone. Add new text, bookmarks and
 comments. Plus, convert files to PDF, XPS and DOC formats with just a 
click.

View over 100 file types:
· Open over 100 file types—even if you don't have the software used to create the file!
·
 Open Microsoft Word, Microsoft Excel, Microsoft PowerPoint, Microsoft 
Project, Adobe Illustrator, Adobe Photoshop, Microsoft Visio and many 
other file types
· Choose from Page, Assembly or Flick views to work with your document
· Use Flick View to flip through the pages of your document just like you're reading a book

Edit and rearrange content:
· Just select a phrase or sentence and start typing to make changes
· Edit or add text anywhere in a document
· Easily add bookmarks and comments
· Mark up documents using highlighting and sticky notes
· Redact sensitive information and save securely
· Add watermarks
· Insert hyperlinks to other pages in your document, other files or websites
· Rearrange, rotate or crop pages
· Change or add text anywhere in a document.

Assemble new documents with ease:
·
 Drag and drop to easily add content from multiple sources—including 
documents, spreadsheets, presentations and images—into a single PDF 
package to share with anyone
· Quickly assemble new documents using pages from existing material
· Export and email PDF documents
· Convert to PDF or XPS
· Drag and drop to combine text, spreadsheets, graphics and other content in a single PDF package.

Create files in PDF, DOC and XPS formats:
· Create new PDF documents from within any application that can print
· Organize and send related files in a single PDF package
· Convert multiple files at once with the Corel® PDF Batch Converter

OS: Windows XP/Vista/7

Home Page - http://www.corel.com/


*********************************


كوريل PDF الانصهار هو تطبيق المهنية مصممة لتمكين لك فتح، عرض وتحرير ملفات PDF وتحويل وثائق مختلفة لتنسيق PDF. زيادة
 الإنتاجية مع كوريل PDF الانصهار، وهو خالق كل واحد في قوات الدفاع الشعبي
 التي تمكنك من عرض الملفات، بالإضافة إلى جمع وتحرير وإنشاء ملفات PDF. عرض أكثر من 100 أنواع الملفات المختلفة فقط عن طريق سحب واسقاط منها الى شاشة الترحيب. أخذ صفحات من ملفات متعددة، بما في ذلك جداول البيانات والوثائق والعروض، وتجمع لهم في PDF واحد للمشاركة مع أي شخص. إضافة نص جديد، والعناوين والتعليقات. زائد، وتحويل الملفات الى قوات الدفاع الشعبي، XPS وصيغ DOC بنقرة واحدة.

عرض أكثر من 100 أنواع الملفات:
· فتح أكثر من 100 أنواع الملفات، وحتى إذا لم يكن لديك البرنامج المستخدم لإنشاء الملف!
·
 فتح مايكروسوفت وورد، مايكروسوفت إكسل، ومايكروسوفت باور بوينت، 
ومايكروسوفت المشروع، أدوبي المصور، أدوبي فوتوشوب، برنامج Microsoft Visio
 والعديد من أنواع الملفات الأخرى
· اختر من وجهات النظر صفحة، الجمعية أو فليك للعمل مع المستند
· استخدام طريقة فليك على الوجه من خلال صفحات المستند مثلما كنت تقرأ كتابا

تعديل وإعادة ترتيب المحتوى:
· ما عليك سوى اختيار عبارة أو جملة، والبدء في الكتابة إلى إجراء تغييرات
· تعديل أو إضافة نص في أي مكان في وثيقة
من السهل إضافة العلامات والتعليقات
· وضع علامة على المستندات باستخدام وتسليط الضوء على ملاحظات لاصقة
· صاغ المعلومات الحساسة وحفظها بشكل آمن
· أضف علامات مائية
تضاف وصلات إلى صفحات أخرى في المستند، أو غيرها من الملفات المواقع
· إعادة ترتيب، وتناوب المحاصيل أو صفحات
· تغيير أو إضافة نص في أي مكان في وثيقة.

تجمع وثائق جديدة مع سهولة:
سحب
 وإسقاط لبسهولة إضافة محتوى من مصادر متعددة، بما في ذلك، وثائق العروض، 
وجداول البيانات والصور، في حزمة PDF واحد للمشاركة مع أي شخص
· تجميع المستندات سريعا باستخدام صفحات جديدة من المواد الموجودة
· تصدير وثائق PDF البريد الإلكتروني
تحويل إلى PDF أو XPS
سحب وإسقاط على الجمع بين النصوص وجداول البيانات والرسوم البيانية وغيرها من المحتوى في حزمة PDF واحد.

إنشاء ملفات PDF في، DOC وصيغ XPS:
· إنشاء وثائق PDF الجديدة من داخل أي تطبيق التي يمكن طباعة
· تنظيم وإرسال الملفات ذات الصلة في حزمة PDF واحد
تحويل ملفات متعددة في وقت واحد مع ® كوريل تحويل الدفعة PDF

نظام التشغيل: ويندوز XP/Vista/7

الصفحة الرئيسية - http://www.corel.com/
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